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Raadsplein info/debat Raadzaal 
 
Vergadering d.d. 20 maart 2017 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 22.00 
Voorzitter Dhr. H.J. Meijer 
Griffier/secretaris Dhr. A.B.M. ten Have 
  
 

1.a. Opening en mededelingen (19.30 – 19.35 uur)  
De voorzitter opent de vergadering.  

1.b. Vaststelling van de agenda  
De agenda wordt vastgesteld.  

1.c. Inspreken niet-geagendeerde onderwerpen  
Er hebben zich geen insprekers gemeld voor dit onderwerp.  

2. Debatronde (19.35 – 22.00 uur)  
3. Voorjaarsbrief  

In november vorig jaar is tijdens de behandeling van de begroting 2017 een verbeterd 
financieel perspectief gepresenteerd. Het college heeft toen aangekondigd om bij de 
komende Perspectiefnota (PPN 2018-2021) met een investeringsplan te komen. In dat 
investeringsplan zal het college aangeven hoe zij de komende jaren de financiële ruimte wil 
inzetten om de kwaliteit van de stad te vergroten en te blijven werken aan een 
toekomstbestendig Zwolle. In de nu voorliggende Voorjaarsbrief (informatienota) geeft het 
college de richtingen van die investeringen aan. 
De raad kan zich in grote lijnen vinden in de door het college aangegeven strategische 
opgaven voor de komende jaren. Op al deze opgaven zal geïnvesteerd moeten worden. 
Men is wel benieuwd hoe de vertaling zal plaats vinden van deze vrij abstract verwoorde 
strategische opgaven naar concrete investeringsvoorstellen. 
Ook geven de fracties aan, ieder met een eigen invalshoek, dat er naast de strategische 
opgaven ook nog middelen nodig zijn om te investeren in lopende dossiers en 
beleidsterreinen. Daarover geeft de brief nog geen helderheid. 
Van de zijde van het college wordt aangegeven dat het van groot belang is om te investeren 
in het versterken van het strategisch vermogen. Dat kan niet alleen de gemeente maar dat 
moet samen met andere partners. De genoemde strategische opgaven zijn nu nog wat 
abstract geformuleerd maar de lokale vertaling zal in de PPN moeten neerslaan. 
Uiteraard moet er naast deze strategische opgaven ook ruimte zijn voor het oplossen van 
knelpunten en ook voor nieuw beleid. Het uitgangspunt daarbij blijft dat er pas geld mag 
worden uitgegeven als er goed onderbouwde plannen liggen. En dat er geen structurele 
aanvragen incidenteel gefinancierd worden. Wat het college betreft wordt er vooralsnog niet 
gedacht aan lastenverlichting, zoals bijvoorbeeld in de vorm van OZB-verlaging. In tijden van 
bezuinigingen is niet gekozen voor lastenverzwaring, daarom wordt nu niet gedacht aan 
lastenverlichting. 
Naast aandacht voor de binnenstad, waar binnenkort een apart debat over plaats zal vinden, 
heeft het college ook aandacht voor de wijkwinkelcentra en wil het college verder investeren 
in een goed ondernemersklimaat. Ook mobiliteit in al zijn vormen zal de nodige aandacht 
blijven vragen. Hierover zal een nadere analyse worden gemaakt.  
In het sociaal domein worden op dit moment diverse voorstellen nader uitgewerkt. Specifiek 
wat de Herberg betreft wordt aangegeven dat financiering tot 2020 is geregeld en dat over 
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de verdere financiële toekomst nadere gesprekken met diverse partijen gaande zijn. De 
uitkomst daarvan wordt eerst afgewacht. 
In de PPN zal ook de nodige aandacht zijn voor inzet op jeugd. Hierbij zal vooral preventie 
centraal staan.  
De energietransitie, water en klimaatadaptatie zijn belangrijke opgaven voor de komende 
jaren en zeker wat betreft de waterveiligheid moet bekeken worden hoe plannen en 
investeringen op dat terrein te combineren zijn met de stedelijke ontwikkeling. 
Het college doet tenslotte nog twee toezeggingen: 
- binnen een maand zal de raad via een informatienota op de hoogte worden gesteld hoe het 
college uitvoering geeft aan de motie Ontzorg de ondernemer. 
- het college zal de raad een informatienota sturen over de ontwikkelingen en kansen op het 
gebied van technologie en big data in relatie tot de waarborgen voor privacy en de vrijheid 
voor inwoners en ondernemers.  
 
De voorzitter concludeert dat de verwachtingen over de voorjaarsbrief nogal wisselden 
waardoor ook de benadering van de verschillende fracties divers van karakter was. Samen 
met de reeds eerder gedane uitspraken bijvoorbeeld bij de begroting (via moties) wordt de 
input van de fracties op de voorjaarsbrief door het college gebruikt om een PPN op te 
stellen. Daarbij zal zowel aandacht zijn voor de strategische opgaven als ook voor de ‘hier 
en nu’ opgaven en dat binnen een geactualiseerd financieel kader.  

4. Sluiting (22.00 uur)  
De voorzitter sluit de vergadering om 22.45 uur  
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